
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGE- 
FÖRBUND 050521 PÅ ORRHOLMENS KUNGSGÅRD 
 
NÄRVARANDE: Hans Bogeskär, Roland Andersson, Gunnel Svensson, Sten Öman, Hans 

Brolin, Christer Swenson, Roger Brandt Leif Axelsson och Bo Roos, Calle 
Ek, Sixten Ek och Christian Carlsson.  

 
1.  Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat Dagordningen 

godkändes. Ett särskilt välkommen riktades till Thomas Winther från FSB. 

2.  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

3.  Dagordningen godkändes. 

4.  Styrelsen kommer att föreslå årsmötet att DM-finalen endast skall spelas under 1 dag och 
följande alternativ kommer att presenteras: 
36 par – 70 brickor 
32 par – 62 brickor 
26 par – 75 brickor 

 Seniorer och mixed planeras att spelas med kval på orter, där eventuellt mixeden kan 
flyttas till hösten. Även DM-Damer kan spelas under hösten och då ev. i Alingsås 

 Rallyt: När det gäller Riddarbridgen i Hova väntar vi fortfarande på besked. Styrelsen 
beslutade att även i fortsättningen bidra med 6000: - till prispotten. Nästa år kommer det 
att delas ut 15 ordinarie priser och 10 lottade á 200: - 

 Styrelsen beslutade att ändra upplägget för DM-lag för att se om det går att få fler 
startande lag. 3 sammandrag med två matcher vid varje. Första sammandraget på två orter 
för att minska resorna. Det spelas enligt Gröna hissen och Kalle fixar spelordning till 
första matchen. 

5 Styrelsen beslutade att SM-finalisterna får 200: -/par + milersättning från 
klubborten. Finalister i SM-lag får 1000:-/spelare. 

6.  Sanktioner: Borås sommarbridge, Riddarbridgen, Falköpings resa till Lettland och 
Tibro sommarfyrmanna. 

7. Styrelsen diskuterade problemet med de små klubbarna som inte har tillräckligt många 
medlemmar. Styrelsen beslutade att tillstyrka dispens för Tibro. Skall göras skriftligt till 
förbundet. Hemsjö kommer att söka utträde från FSB och vid samtal med Berndt Rimér 
från Grästorp svarade han ”gör som ni vill”  

8.  Hans Bogeskär fick i uppdrag att fixa en resplan för de klubbar som skall besökas. ( 
Ulricehamn, Redubbelt, Lidköping, Svenljunga, Herrljunga, Mariestad, Gullspång, 
Töreboda och Karlsborg) 

9.  Thomas Winther rapporterade om en medlemsökning med ca 3500. 2-4/9 kommer en 
utbildning på Bosön för distriktsinstruktörer. FSB´s utbildninghelg är 16-19/11 

10.  Övriga frågor: 
De juniorer som vill åka på Riksläger skall få hjälp ekonomiskt med detta. Styrelsen anser 
att klubben bör bidra till detta med lika stor del. 

11.  Årsmötet blir i Boråskretsen ev. Svenljunga den 18/9 2005. Årsmötet förläggs i pausen av 
silvertävlingen som börjar 10:30. Styrelsemötet börjar 09.00. 

 

   Vid protokollet 

   Gunnel Svensson 


